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Protokół  Nr 34/12
z posiedzenia Komisji Zdrowia i Profilaktyki oraz Uzdrowiskowej

 Rady Miasta Krakowa
odbytego w dniu 27 września 2012 roku

w sali Kupieckiej UMK

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Jerzy Friediger – Przewodniczący Komisji, 
udział  wzięli  członkowie  Komisji  wg  listy  obecności  stanowiącej  załącznik  nr  1  oraz 
zaproszeni goście wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący  Komisji  po  stwierdzeniu  quorum  pozwalającego  na  podejmowanie 
prawomocnych decyzji o godzinie 16.00 otworzył posiedzenie.

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu:

1. Omówienie problemów dot. Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego w Krakowie.
2. Sprawy bieżące, rozpatrzenie korespondencji.
3. Oświadczenia, komunikaty.

Ad. 1.
Omówienie problemów dot. Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego w Krakowie.

Michał Marszałek – Dyrektor Biura ds. Ochrony Zdrowia przedstawił informację dotyczącą 
Zakładu Opierkunczo-Leczniczego przy ul. Wielickiej w Krakowie zawierającą:
- wysokość kontraktów ZOL z NFZ w latach 2010-2012,
- wyniki finansowe Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego za lata 2010-2012,
- liczbę leczonych 2010-2012 w rozbiciu na lata,
- liczbę zatrudnionych 2010-2012 ,
- liczbę łóżek opieki długoterminowej w ZOL-u 2011 r. 
- liczbę zakładów świadczących usługi z zakresu opieki długoterminowej na terenie Miasta 
  Krakowa w 2011 r.,
- koszty programów dostosowawczych ZOL 
Informacja pisemna stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.
W dyskusji w której głos zabierali: Teodozja Maliszewska, Barbara Nowak, Marta Patena, 
Jerzy  Friediger  poruszono  kwestię  niepokojących  sygnałów  zawartych  w  wystąpieniu 
Związku Zawodowego Pielęgniarek i Położnych. Pytano czy w ZOL były przeprowadzone 
kontrole, a jeżeli tak to jaki jest ich efekt, czy zmiana Statutu ZOL może mieć wpływ na 
zaistniałe konflikty. Radni zwrócili uwagę, że zaistniały konflikt i napięta sytuacja w ZOL 
może negatywnie wpływać na złą atmosferę i przebywających tam pacjentów.
Uczestnicząca  w  posiedzeniu  Pani  Grażyna  Gaj  –  Przewodnicząca  OZZPiP  Region 
Małopolski  przedstawiła  problemy zawarte  w  piśmie  skierowanym do  Komisji.(pismo to 
znajduje się w dokumentacji Komisji).
Odpowiadając na poruszone w dyskusji kwestie Dyrektor Michał Marszałek wyjaśnił, że w 
sposób  stały  prowadzony  jest  nadzór  nad  ZOL,  co  miesiąc  składane  są  sprawozdania 
budżetowe. W przypadku wniesienia jakiejś skargi przeprowadzana jest kontrola doraźna i 
taka została przeprowadzona na przełomie maja i czerwca br. W wyniku przeprowadzonej 
kontroli nie stwierdzono nieprawidłowości i uchybień. Był zdania, że zmiana Statutu ZOL nie 
ma wpływu na zaistniały konflikt.



Paweł Stańczyk – Sekretarz Miasta poinformował, że Prezydent Miasta Krakowa dwukrotnie 
spotkał się z przedstawicielami Związków Zawodowych, a ostatnie spotkanie odbyło się 11 
września. Odnośnie zarzutów zawartych w piśmie z 11 września zostały zlecone kontrole o 
wynikach  których  Komisja  będzie  poinformowana.  Prezydent  poprosił  o  przedstawienie 
propozycji  rozwiązań  zaistniałego  konfliktu  Zwrócił  uwagę,  że  Wojewoda  nie 
zakwestionował  przyjętych  zmian  w  Statucie  ZOL.  Dodał,  że  pogarszające  się  warunki 
ekonomiczne wymuszają pewne działanie, które nie zawsze są akceptowane.
Uzgodniono,  że  Komisja  powróci  do  problemu  tego  po  zapoznaniu  się  z  wynikami 
przeprowadzonych kontroli i przedstawieniu propozycji rozwiązań zaistniałego konfliktu.

Ad  2
Sprawy bieżące, rozpatrzenie korespondencji.
Nie poruszono żadnych spraw.

Ad  3.
Oświadczenia i komunikaty
Nie zgłoszono żadnych uwag.

Wobec  zrealizowania  porządku,  Przewodniczący  o  godzinie  17.20  zamknął 
posiedzenie.

Przewodniczący Komisji

         Jerzy Friediger
Protokołowała:
K. Sitek 

2


